
Pannon KözTÉR 

Veszprém, Egyetem utca 

Pannon Egyetem, E épület 

 

 

Veszprém vasútállomás és autóbuszállomás felől 

(helyijárattal) utazva 

A Pannon KözTÉRre helyijárattal eljuthatsz a vasútállomástól, 

és az autóbuszállomástól is. A 4 és 4A helyi buszjáratok 

megállnak a vasútállomáson és az autóbuszállomáson is. A 

KözTÉRhez legközelebb lévő buszmegálló a Komakút tér. Az 

épület a buszmegállótól kb. 2-3 perc sétára van, a megállóval 

egyoldalon. Egyszer kell átsétálni a zebrán.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Megközelítés: Főbejárat az Egyetem utcán. Az épülettől balra akadálymentes bejárat van. (Ez 

nyitva van reggel 6 órától este 10 óráig, ha mégis zárva lenne, a kerítésen levő csengőt kell 

megnyomni, ami a B épület portán szól, onnan átjönnek kinyitni a kaput. A Pannon KözTÉR 

munkatársainak is lehet szólni, nekik is van kulcsuk a kapuhoz.)  

 

 

Akadálymentes bejárat: A hosszú rámpán feljutunk a teraszra és onnan bemegyünk a 

nyitott ajtón az E épület műfüves, nagy, Közösségi terébe. Onnan az alsó szint 

minden helyiségébe eljutunk. Az épületben nincs lift. Az emeleti E Kamaraterem 

nem tudunk akadálymentesen felmenni.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Főbejárat: pár lépcsőfokon fel kell sétálni, utána bent vagyunk az épületben, ahonnan elérjük 

a termeket. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 



Mindkét szinten van mosdó, a földszinten akadálymentesített.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kisebb és nagyobb méretű, világos és tágas termek vannak az épületben: 

 

 


